
 

張貼至 

Post Until 
30/9/2023 

This notice has been uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, 
please feel free to contact Bel-Air Community Relations Department at 2989 6088.  

此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com，如有查詢，歡迎致電 2989 6088 與貝沙灣社區關係部聯絡。 

  
 

 

Island South Property Management Limited 南盈物業管理有限公司 (PMC Licence Number 物業管理公司牌照號碼 : C-191466) 

 

Ref no.  

BA/N/23/08/447 

BAP/N/23/08/462 

BA8/N/23/08/329 

 
18/8/2023 
 
To: All Residents of Bel-Air  
致:貝沙灣各住戶 
 

 

Bel-Air Newsletter Goes Online 

網上版貝沙灣住戶通訊 
 

In response to residents' comments and be environmentally friendly, the Bel-

Air Newsletter will go ONLINE starting from the 2nd issue in 2023. The online 

version will be uploaded to Bel-Air's website and mobile apps for residents 

to view. A small batch of printed copies will be available at the Service Centre 

or Club Receptions for residents to pick up if required. 
 

就住戶意見及環保考量，貝沙灣通訊將由 2023 年第 2 號起轉為網上版。網上

版會上載至貝沙灣網站及流動應用程式以供住戶瀏覽，服務中心及會所接待

處備有少量印刷版本供有需要住戶索取。 

 

 

Bel-Air Website 貝沙灣網站  

 

Front PageSustainable Luxury Newsletter 

http://www.bel-air-hk.com/template?series=284  

首頁可持續發展．奢華享受貝沙灣通訊 

http://www.bel-air-hk.com/template?series=276 
Residents can log in the secure page of Bel-Air website for full version  

住戶可於貝沙灣網站須登入部份瀏覽完整版 

 
Should you have any query, please contact Community Relations Department at 2989 6088. 
如有其他查詢，歡迎致電 2989 6088(社區關係部)與我們聯絡。 

 

 

Subscribing Latest 

Updates from Bel-Air    

登記接收貝沙灣最新資訊 

Download Bel-Air  

Mobile App 

下載貝沙灣流動應用程式 

Website Secure Page 

User Guide   

網站須登入部份使用指南 

http://www.bel-air-hk.com/template?series=284
http://www.bel-air-hk.com/template?series=276
http://www.bel-air-hk.com/template?series=138&article=11059

